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Protokół Nr XXIII/2016 
 XXIII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 29 września 2016 r. 
BR.0002.8.2016 
XXIII Sesj ę Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie 
wpłynęły uwagi do protokołu XXII sesji Rady Powiatu  z dnia 25 sierpnia 2016 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się”  – 1 osoba. 
Protokół XXII sesji Rady Powiatu z dnia z dnia 30 czerwca 2016 r.  został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XXIII sesji: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXII sesji z dnia 25 sierpnia 2016 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za 2015 r.  
7. Sprawozdanie Zarządu z wykonania budżetu za I półrocze 2016 r.   
8. Przyjęcie założeń i priorytetów do budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2017. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia 

przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku do składu Powiatowej Rady Działalności 
Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 
organizacyjnej i finansowej szkół i placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Giżycki. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Giżycku w sprawie  uchwalenia 
Statutu Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych w Giżycku.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej                     
w Giżycku (D.D. JAŚ). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej 
w Giżycku (D.D. MAŁGOSIA).  

14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej 
w Giżycku (D.D. WOJTEK). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej i kadrowej 
jednostek organizacyjnych instytucjonalnej pieczy zastępczej zaliczonych do sektora 
finansów publicznych, dla których  organem prowadzącym jest Powiat Giżycki.  

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków z PFRON 
w 2016 r. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 
od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub 

innych obiektów pływających.  
19. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Giżyckiego na lata 2016 – 2029. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 
21. Sprawy różne. 
22. Zamknięcie sesji.       
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Postanowiliśmy zgłosić do konkursu w ramach RPO wniosek pn. Wysoka jakość 
kształcenia zawodowego w Powiecie Giżyckim we współpracy z przedsiębiorcami. 
Działania projektu będą polegały na utworzeniu nowych lub modernizacji istniejących 
pracowni kształcenia zawodowego tj. w zawodach – mechanik pojazdów 
samochodowych, technik mechatronik, technik informatyk, technik ekonomista oraz 
na potrzeby przedsiębiorstw żeglugowych, jak również na likwidacji barier 
architektonicznych i dostosowaniu ww. pracowni i budynków do potrzeb osób 
niepełnosprawnych.  

2) Według uzyskanych danych Zarząd Wojewódzki ogłosi w grudniu br. konkurs, 
w ramach RPO, na zadanie inwestycyjne w szpitalach powiatowych. Ze względu na 
szczupłość środków w tym działaniu określono, że każdy wniosek będzie mógł 
uzyskać maksymalnie 5 mln zł dofinansowania. W ramach tego działania chcemy 
złożyć wniosek dotyczący budowy nowego piętra nad SOR-em na potrzeby oddziału 
zakaźnego. Zakładając, że koszt wykonania dokumentacji technicznej nie przekroczy 
30 tys. Euro wystosowaliśmy do kilku pracowni zapytanie o cenę wykonania 
dokumentacji. Na ofertę czekamy do 4 października.   

3) W ramach art. 19 a ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
Mazurskie Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe złożyło wniosek o sfinansowanie 
szkolenia grupy 30 ratowników z technik wysokościowych z użyciem śmigłowca. Na 
ten cel postanowiliśmy przeznaczyć kwotę 5 tys. zł. 

4) Podpisaliśmy dwie umowy w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 
przebudowę dróg powiatowych: Sterławki Wielkie – Jeziorko ok. 900 tys. zł, 
Kruklanki – Jeziorowskie – ok. 2 mln zł. Zakończył się remont ulicy Suwalskiej. 

5) Odbyły się dożynki Powiatowo - Gminne w Orłowie gm. Wydminy. 
6) Odbyliśmy spotkania z wójtami i burmistrzami z naszego powiatu, na którym zapadły 

deklaracje co do przyszłorocznego sfinansowania zakupów sprzętu medycznego dla 
naszego szpitala w wysokości 6 zł od każdego mieszkańca danej gminy. W sumie 
z naszymi środkami dałoby to kwotę ponad 500 tys. zł. 

7) Uczestniczyłem w dorocznym Święcie Grzyba organizowanym przez Rejon Wareński 
na Litwie. W ramach tego spotkania odbyłem rozmowy z Wiceburmistrzem Giżycka 
oraz Wójtem Gminy Giżycko odnośnie utworzenia wspólnego dla trzech jednostek 
samorządowych Centrum Usług Wspólnych. Wspólnie ustaliliśmy, że ze względu na 
planowane przez Rząd duże zmiany w systemie oświaty ten temat będzie odłożony. 

8) Wiadomości szkolne: 
• I LO otrzymało Dyplom Laureata Warmińsko – Mazurskich Zawodów 

Matematycznych organizowanych przez Wydział Matematyki i Informatyki 
Uniwersytetu Warmińsko – Mazurskiego w Olsztynie. W tym roku szkolnym 
odbędzie się XV edycja zawodów. W ostatnich 3 latach w zawodach wzięło 
udział 30 liceów, ale tylko 9 (w tym I LO) we wszystkich zawodach. W tabeli 
najlepszych szkół ostatnich zawodów 2015 r. I LO uplasowało się na I 
miejscu. 
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• W naszym partnerskim mieście Alytus na Litwie w ramach projektu 
„Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Miasto Alytus” 
rozpoczęły się szkolenia nauczycieli. Wiosną 55 nauczycieli z Litwy i 55 
z naszego powiatu przez 5 tygodni (11-osobowe grupy przez tydzień każda 
uczestniczyły we wspólnym międzynarodowym szkoleniu na temat 
wykorzystania najnowszych technologii w trakcie lekcji. Teraz nasi 
nauczyciele uczestniczą w tygodniowych szkoleniach w Alytusie. 
W programie oprócz wspólnych zajęć nasi uczestnicy zwiedzają alytuskie 
szkoły. 

• W trakcie Mistrzostw Polski Juniorów i Seniorów na wodach Zatoki Gdańskiej 
zawodnicy juniorzy MBSW/UKŻR zdobyli dwa medale: Julia Szmit z Hanną 
Dzik /YKP Gdynia/ złoto w klasie 420 w konkurencji Open i Kobiet, 
a Wojciech Klimaszewski brąz w klasie Laser Radial. 

9) Informacja dot. szpitala: 
Wnioskiem z dnia 24 sierpnia 2016 r. GNS wniósł o zmianę udzielonego 
zabezpieczenia w postaci zarządu przymusowego, poprzez oddanie osobie wskazanej 
przez GNS bezpośredniego zarządu nad przedsiębiorstwami Spółki Szpital Giżycki 
Spółka z o.o. w Giżycku, to jest Szpitalem oraz Poradniami i Diagnostyką  
i powołanie na osobę zarządzającą Zbigniewa Benedę. Posiedzenie Sądu w tej sprawie 
zostało wyznaczone na dzień 29.09.2016r. , a więc na dzień dzisiejszy, posiedzenie 
odbyło się, 6 października będzie ogłoszenie postanowienia. Ten wniosek oparty jest 
na podstawie sesji i wiadomości medialnych. Proszę o powściągliwość 
w dyskutowaniu o szpitalu. 

Pytania do Zarządu: 
H. Sarul powiedziała, iż na Komisji Spraw Społecznych zadała pytanie o stan wody w studni 
przyszpitalnej, czy jest ona zdatna do picia. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, iż raz w roku (ostatnio 17 lutego 2016 r.) 
Wojewódzki Inspektor Sanitarny w Olsztynie przesyła coroczne analizy kontroli 
w placówkach powiatowych. W 2015 r. była kompleksowa kontrola Szpitala, 
nieprawidłowości nie stwierdzono. W 2014 r. w rurach z wodą odkryto bakterie legionella, 
wodę uzdatniono, wymieniono częściowo sieć wodną zasilająca piony szpitalne, potem woda 
była już dobra. 
H. Sarul powiedziała, iż ona pyta o  studnię i hydrofornię, czyli o rezerwową wodę. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, iż przekazał informacje, które otrzymał z WIS. 
H. Sarul zapytała czy w związku z sytuacją szpitala szykowany jest program naprawczy. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że tak, jutro spotyka się z kierownictwem szpitala 
oraz radą nadzorczą, zapadną decyzje o dalszych poczynaniach.  
J. Łożyński przedstawił sugestię Zarządowi  i Staroście, aby w sposób bardziej aktywny 
moderował naszą obsługę prawną, bo ostatnio przesłuchiwał nagrania z  sesji powiatu 
z Olkusza na temat szpitala zarządzanego od kilku lat przez GNS, który  boryka się - w jego 
ocenie - gigantycznymi problemami różnego rodzaju, tam również trwają rozprawy sądowe 
i czy na tej podstawie, wiedząc jakie wnioski składa GNS, i naśladując poczynania GNS  
można by składać kontrwnioski.  Radny dysponuje tymi nagraniami i proponuje Staroście  
oraz Pani Prawnik, aby może chcieliby skorzystać i zobaczyć jakie są efekty tego 
zarządzania. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że prosi o udostępnienie. 
 
Innych pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
E. Ostrowska zgłosiła trzy sprawy: 
1) zapytała na jakim etapie jest zmiana lokalizacji Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych; 
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2) mieszkańcy Wilanowa zwrócili się o zmianę usytuowania przejścia dla pieszych na ul. 
Obwodowej z Rolniczą i Wilanowską - z dotychczasowego -  na przejście obok przystanku 
autobusowego, co byłoby dla pieszych bezpieczniejsze; 
3) od niedawna działa na stronie Komendy Policji mapa zagrożeń, zapytała jaki jest status 
postępowania gdy ktoś chce zagrożenie takie zgłosić. 
 
Starosta W Strażewicz odpowiedział, iż rozmawiał z Miastem odnośnie przekazania 
placówki, oglądał wizualizację – dobudowany segment do Ekomariny, ale to będzie 
przejściowe rozwiązanie. Docelowo placówka chyba będzie  na ul. Jeziornej, Miasto czyni 
przygotowania. 
Przedstawiciel Policji – Dariusz Kotlarz p.o. zastępcy Komendanta Powiatowego 
odpowiedział, iż 20 września wprowadzono Krajową Mapę Zagrożeń Bezpieczeństwa. 
Zagrożenie  zgłasza  się na stronie internetowej Komendy Powiatowej Policji w Giżycku lub 
za pośrednictwem strony internetowej „Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa – 
Geoportal.gov.pl”, w ciągu 5 dni następuje realizacja.  W tej chwili jest 35 zgłoszeń zagrożeń, 
część w realizacji. Mówca zachęcił do kontaktu z Policją, zgłaszaniem zagrożeń  i dzieleniem 
się uwagami. 
 
H. Sarul złożyła wniosek o podjęcie działań w celu poprawy bezpieczeństwa drogowego na 
ul. Wilanowskiej Nr 26 na łuku drogi na wysokości  wyjazdu  weterynaryjnego;  
zakrzywienie łuku i niebezpieczny zjazd z wysokości z siedziby weterynarii powoduje  
możliwość kolizji,  radna przypomniała, że był tam wypadek śmiertelny. Poprosiła 
o interwencję w tej sprawie np. poprzez postawienia lustra drogowego, które dla jadących ul. 
Wilanowską byłoby znakomitym ostrzeżeniem. 
Radna dodała, że jeśli można to prosi o  odpowiedź na piśmie. 
 
L. Należyty powiedziała, że na posiedzeniu w dniu 26 września 2016 r. Komisja Spraw 
Społecznych dyskutowała na temat Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Giżycku.  
Radna dodała, że duża część składu Komisji Spraw Społecznych jest jednocześnie członkami 
Komisji Rewizyjnej, która  kontroluje funkcjonowania tej placówki. Teraz mamy zwiększenie 
budżetu placówki o 100 tys. zł, a brakuje 300 tys. zł. Rozważaliśmy, a uzyskaliśmy 
potwierdzenie od p. dyrektor placówki, że funkcjonowanie placówki, która ma  możliwość 
przyjęcia 36 osób, przy takiej obsadzie nigdy się nie zbilansuje. Proponujemy, aby po 
zakończeniu pełnego roku budżetowego Zarząd przeanalizował koszty. 
Radna odczytała wniosek Komisji:  -  aby Zarząd przygotował w styczniu 2017 r. dogłębną 
analizę kosztów i zasadności funkcjonowania Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii 
w Giżycku w latach 2016–2017 w związku z ewentualnym rozwiązaniem placówki 
w przypadku niemożliwości jej prowadzenia. 
 
Przewodnicząca  Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  powiedziała o nast. sprawach: 
Zwróciła się do Starosty i Zarządu o informowanie na bieżąco Rady o przedsięwzięciach 
i wydarzeniach, których powiat jest organizatorem lub współorganizatorem, gdyż odnosi 
wrażenie, że od pewnego czasu istnieje embargo na tego typu informacje, czego przykładem 
są: 
- powiatowe dożynki – jako przewodnicząca   próbowała dowiedzieć się,  jaki jest program, 

termin i miejsce przedsięwzięcia, ale nigdzie w Starostwie  nie mogła uzyskać informacji; 
- pobyt kilkudniowy delegacji naszych partnerów z Niemiec – w programie pobytu nie 

przewidziano  punktu, aby radni mogli się spotkać i porozmawiać z naszymi partnerami, jest 
to niedopatrzenie i  zaniedbanie. Z chęcią uczestniczyliby w takich spotkaniach, aby móc 
taką współpracę rozwijać. Jako przewodnicząca byłam zaproszona, ale w ten sposób, że 
zadzwoniono do niej w dniu spotkania, aby przybyła wieczorem na prośbę gości, gdyż chcą 
ją poznać; 
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- wyjazd do Wareny – nasz partner mógł nieobecność radnych potraktował tak, że ich 

lekceważymy. Z innych samorządów byli przedstawiciele rad. Ja byłam tam z ramienia 
Orzysza. Nie chcę takiej sytuacji, żeby partnerzy myśleli, że ich lekceważymy.  

Proszę  o systematyczną informację dla radnych, o zawiadomienia, aby każdy radny mógł 
uczestniczyć w otwartych wydarzeniach, jakie mają miejsce i mógł realizować swoje zadania 
wynikające z pełnienia mandatu. 
M. Kaczorowska zapytała kto był w Warenie. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że na każdej sesji składa sprawozdanie Zarządu o tym, 
co się odbyło w ciągu miesiąca od ostatniej sesji.  Przeprosił, że nie poinformował o 
dożynkach planowanych wspólnie z Gminą Wydminy. Co do dwóch ostatnich wydarzeń 
stwierdził, że nie miały charakteru otwartego. Zaproszenia Pani Przewodniczącej podjął się 
Starosta Drzażdżewski. Wyjazd do Wareny natomiast zbiegł się z imprezą integracyjną 
radnych, która była przeszkodą wyjazdu. Do tej pory prawie zawsze radni uczestniczyli 
w tych wyjazdach, tym razem byłem sam. 
H. Sarul zarzuciła Staroście nieszczerość, stwierdziła, że ignorowanie Rady  ma zakres 
szerszy, Starosta nie korzysta z potencjału radnych, nie podaje ręki, traktuje Radę 
instrumentalnie, czy w ogóle potrzebna jest ta Rada, może chce aby radni złożyli mandaty. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że takie są wrażenia radnej, on traktuje Radę poważnie, 
zna jej rolę, wie czym się powinna zajmować Rada i zna też swoje miejsce w szeregu. 
L. Należyta dodała, że prawo do zapraszania przysługuje wprawdzie Staroście, ale trzeba też 
konsultować się z Przewodniczącą Rady, która by mówiła kto z nim ma jechać. 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Ad. 6. Informacja Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu 
za 2015 r.  
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż  temat był szczegółowo prezentowany 
i omawiany na posiedzeniach  komisji stałych, które zaaprobowały przedstawioną treść.  
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi i pytania 
do przedstawionego materiału. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie zgłaszając uwag. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie Zarządu z wykonania budżetu za I półrocze 2016 r.   
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania 
do przedstawionego materiału. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się ze 
Sprawozdaniem nie zgłaszając uwag. 
 
Ad. 8. Przyjęcie założeń i priorytetów do budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2017. 
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania 
do przedstawionego materiału. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie zgłaszając uwag. 
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Ad. 9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia 
przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku do składu Powiatowej Rady Działalności 
Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W związku z rezygnacją pana Jacka Łożyńskiego z prac w Powiatowej Radzie Działalności 
Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego należy uzupełnić skład przedstawicieli Rady 
Powiatu w Giżycku w tejże Radzie. Zgodnie z uchwałą nr X.62.2015 Rady Powiatu 
w Giżycku z dnia 26 czerwca 2015 r. w sprawie trybu powoływania członków oraz 
organizacji i trybu działania Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego, 
Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego składa się z 12 osób, w tym z 2 
przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydata. 
W. Strażewicz zgłosił Mariana Mieńko. Zgłoszenie poparła M. Ł ępicka-Gij. 
M. Mieńko zapytany o zgodę podziękował, ale odmówił, gdyż ma masę zadań. 
H. Sarul zgłosiła Małgorzatę Kaczorowską, która zapytana wyraziła zgodę. 
E. Ostrowska zgłosiła Annę Skrypoczka, która zapytana wyraziła zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
M. Kaczorowska powiedziała, że wobec tego rezygnuje, gdyż Rada ma większość. 
W. Strażewicz powiedział, że jest to przejaw obsesji. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały z kandydaturą Anny 
Skrypoczka. 
Wynik głosowania: „za” – 9, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – 6 osób. 
Uchwała Nr XXIII.140.2016 zmieniająca uchwałę Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia 
przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku do składu Powiatowej Rady Działalności 
Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.      
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 
organizacyjnej i finansowej szkół i placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Giżycki. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Powiatowy Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych w Giżycku został powołany 
uchwałą Nr XL/335/2002 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 25 czerwca 2002r. w sprawie 
przekształcenia Powiatowego Zespołu Ekonomicznego Szkół i Placówek Oświatowo- 
Wychowawczych w powiatową jednostkę organizacyjną pod nazwą Powiatowy Zespół 
Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych w Giżycku, w oparciu o art. 5 ust. 9 ustawy z dnia 
7 września 1991 r. o systemie oświaty (Dz. U. z 2015r., poz. 2156 z późn. zm.). Zespół 
przejął zadania w/w jednostki oraz Wydziału Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej Starostwa 
Powiatowego w Giżycku. Zespół powołano do obsługi ekonomiczno – administracyjnej szkół 
i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym był Powiat Giżycki.  
W chwili obecnej, w związku ze zmianą przepisów, istnieje konieczność dostosowania 
podstawy prawnej funkcjonowania Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek 
Oświatowych w Giżycku do nowych uregulowań, ze względu na to, iż  przepisy art. 5 ust. 9 
ustawy o systemie oświaty, na podstawie których zespół funkcjonuje obecnie, przestaną 
obowiązywać z dniem 1 stycznia 2017 r. W wyniku podjęcia niniejszej uchwały Zespół nadal 
będzie wykonywał zadania z zakresu wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej szkół 
i placówek oświatowych Powiatu Giżyckiego( art. 6c ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym stanowi, iż w przypadku powierzenia jednostce obsługującej obowiązków 
z zakresu rachunkowości i sprawozdawczości jednostek obsługiwanych, są one przekazywane 
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w całości) oraz zadania z zakresu oświaty, które wynikają z ustawy o systemie oświaty, 
ustawy- Karta Nauczyciela oraz przepisów wykonawczych do tych ustaw. Zgodnie z art. 6b 
ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu w odniesieniu do jednostek 
obsługiwanych, określa w drodze uchwały jednostki obsługujące (w tym przypadku 
PZOSiPO), jednostki obsługiwane (jednostki organizacyjne powiatu zaliczane do sektora 
finansów publicznych, o których mowa w art. 6 a pkt 1 ustawy o samorządzie powiatowym, 
w tym przypadku szkoły i placówki oświatowe, dla który organem prowadzącym jest Powiat) 
oraz zakres obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Edukacji Kultury i Sportu pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała Nr XXIII.141.2016 w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 
organizacyjnej i finansowej szkół i placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Giżycki została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Giżycku w sprawie  
uchwalenia Statutu Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych 
w Giżycku.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Statut Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych w Giżycku nadany 
został uchwałą nr XLIII/338/2006 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 27 czerwca 2006 r. 
w sprawie uchwalenia statutu Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych 
w Giżycku. W chwili obecnej, w związku ze zmianą przepisów oraz koniecznością 
dostosowania funkcjonowania jednostki do nowych uregulowań, zaistniała potrzeba ujęcia 
w treści statutu zapisów dotyczących wspólnej obsługi jednostek obsługiwanych  tj. szkół 
i placówek oświatowych, poprzez zmianę § 5. Pozostałe zapisy statutu pozostają bez zmian. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Edukacji Kultury i Sportu pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Uchwała XXIII.142.2016 zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Giżycku w sprawie  
uchwalenia Statutu Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych 
w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej                     
w Giżycku (D.D. JAŚ). 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Z dniem 31 stycznia 2017 roku kończy się umowa z Caritas Diecezji Ełckiej  
w Giżycku na prowadzenie placówek opiekuńczo – wychowawczych w Giżycku. 
Stosownie do art. 180 pkt 2 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej: 
Do zadań własnych powiatu należy: zapewnienie dzieciom pieczy zastępczej w rodzinach 
zastępczych, rodzinnych domach dziecka oraz w placówkach opiekuńczo – wychowawczych.  
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 W tym stanie rzeczy zasadne jest utworzenie nowych placówek  opiekuńczo – 
wychowawczych typu socjalizacyjnego prowadzonych przez Powiat Giżycki, które od 
1 lutego 2017 roku będą zapewniać opiekę dzieciom.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
H. Sarul zapytała Starostę czy ma na piśmie dokument, który uwalniałby nas od kosztów za 
odbudowę i wyposażenie zrobione przez Caritas. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że na spotkaniu w którym uczestniczył razem 
z Wicestarostą, Skarbnik, Sekretarz oraz przedstawicielem Caritasu ustalono, że wyposażenie 
zostaje w placówce, Caritas chciał nam sprzedać piec i solary, ale my, po zastanowieniu, nie 
zgłaszamy potrzeby tego zakupu. 
H. Sarul zapytała czy jest protokół z tego spotkania. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nie, ale możemy sporządzić notatkę, P. Sekretarz 
wszystko notuje. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała XXIII.143.2016 w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej                     
w Giżycku (D.D. JAŚ) została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
O godz. 16.00 na posiedzenie przybył radny M. Drzażdżewski, odtąd obradowało 17 radnych. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej 
w Giżycku (D.D. MAŁGOSIA).  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Z dniem 31 stycznia 2017 roku kończy się umowa z Caritas Diecezji Ełckiej  
w Giżycku na prowadzenie placówek opiekuńczo – wychowawczych w Giżycku. 
Stosownie do art. 180 pkt 2 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej: 
Do zadań własnych powiatu należy: zapewnienie dzieciom pieczy zastępczej w rodzinach 
zastępczych, rodzinnych domach dziecka oraz w placówkach opiekuńczo – wychowawczych.  
 W tym stanie rzeczy zasadne jest utworzenie nowych placówek  opiekuńczo – 
wychowawczych typu socjalizacyjnego prowadzonych przez Powiat Giżycki, które od 
1 lutego 2017 roku będą zapewniać opiekę dzieciom.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 4 osoby. 
Uchwała Nr XXIII.144.2016 w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo – 
wychowawczej w Giżycku (D.D. MAŁGOSIA) została podjęta – stanowi załącznik nr 10 
do protokołu.  
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej 
w Giżycku (D.D. WOJTEK). 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
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Z dniem 31 stycznia 2017 roku kończy się umowa z Caritas Diecezji Ełckiej  
w Giżycku na prowadzenie placówek opiekuńczo – wychowawczych w Giżycku. 
Stosownie do art. 180 pkt 2 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej: 
Do zadań własnych powiatu należy: zapewnienie dzieciom pieczy zastępczej w rodzinach 
zastępczych, rodzinnych domach dziecka oraz w placówkach opiekuńczo – wychowawczych.  
 W tym stanie rzeczy zasadne jest utworzenie nowych placówek  opiekuńczo – 
wychowawczych typu socjalizacyjnego prowadzonych przez Powiat Giżycki, które od 
1 lutego 2017 roku będą zapewniać opiekę dzieciom.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała Nr XXIII.145.2016 w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo – 
wychowawczej w Giżycku (D.D. WOJTEK) została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej i kadrowej 
jednostek organizacyjnych instytucjonalnej pieczy zastępczej zaliczonych do sektora 
finansów publicznych, dla których  organem prowadzącym jest Powiat Giżycki.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Z dniem 31 stycznia 2017 roku kończy się umowa z Caritas Diecezji Ełckiej  
w Giżycku na prowadzenie placówek opiekuńczo – wychowawczych w Giżycku. 
Stosownie do art. 180 pkt 2 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej: 
Do zadań własnych powiatu należy: zapewnienie dzieciom pieczy zastępczej w rodzinach 
zastępczych, rodzinnych domach dziecka oraz w placówkach opiekuńczo – wychowawczych.  
 W tym stanie rzeczy od 1 lutego 2017 roku zapewniać opiekę dzieciom będą nowo 
utworzone  placówki opiekuńczo – wychowawcze typu socjalizacyjnego prowadzone przez 
Powiat Giżycki. Na zlecenie Zarządu Powiatu w Giżycku wspólną obsługę finansową 
i kadrową jednostek organizacyjnych instytucjonalnej pieczy zastępczej zaliczanych do 
sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Giżycki będzie 
prowadziło Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Giżycku.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała XXIII.146.2016 w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej i kadrowej 
jednostek organizacyjnych instytucjonalnej pieczy zastępczej zaliczonych do sektora 
finansów publicznych, dla których  organem prowadzącym jest Powiat Giżycki została 
podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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Ad. 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z PFRON w 2016 r. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiana uchwały nr XVIII.118.2016 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 31 marca 2016r. 
związana jest z oszczędnością w dziale turnusy rehabilitacyjne oraz informacją dotyczącą 
zaangażowanych środków w Powiatowym Urzędzie Pracy. W związku z tym dokonaliśmy 
analizy potrzeb. W związku ze zbliżającym się końcem III kwartału 2016r. zwiększamy 
środki na dofinansowanie przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych, a także 
dokonujemy przesunięć w zakresie rehabilitacji zawodowej. Końcowy podział środków 
obrazuje poniższa tabela: 
 
L.p 

                  Nazwa zadania  Plan  2016 zmiany Po zmianach 

1 2 3   

1. Finansowanie  wydatków  na instrumenty i 
usługi rynku pracy na rzecz osób 
niepełnosprawnych poszukujących pracy i nie 
pozostających 
w zatrudnieniu   (art. 11) 

108.750,00  - 57.950,00 50.800,00 
 

2. Finansowanie kosztów szkolenia i 
przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych (art.40)- zlecenie usługi 
szkoleniowej 

9.000,00 - 9.000,00 0 

3. Zwrot kosztów zatrudnienia pracowników 
pomagających pracownikowi 
niepełnosprawnemu w pracy (art.26d) 

2.500,00 - 2.500,00 0 

4. Zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy 
(art.26e) 
 

0 X 0 

5. Przyznawanie osobom niepełnosprawnym 
środków na podjęcie działalności 
gospodarczej, rolniczej albo wniesienie 
wkładu do spółdzielni socjalnej (art. 12a) 
 

0 + 69.450,00 69.450,00 

Razem środki finansowe na zadania z  zakresu 
rehabilitacji zawodowej 

120.250,00  X 120.250,00 

5. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

799.800,00 
 

X 799.800,00 

6. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów w 
turnusach rehabilitacyjnych  

39.000,00 
 
 

-7.084,00 31.916,00 

7. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych,  
w komunikowaniu się i technicznych, w 
związku  
z indywidualnymi potrzebami osób 
niepełnosprawnych 

91.000,00 0 91.000,00 

8. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

6.000,00 
 

0 6.000,00 

9. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i 
środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnych 

450.700,00 
 

+ 7.084,00 457.784,00 
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Razem środki finansowe na zad anie z zakresu 
rehabilitacji społecznej 

1.386.500,00 X 1.386.500,00 

  
OGÓŁEM 

 1.506.750,00  X 1.506.750,00 

 
Radni zapoznali się z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych – załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII.147.2016 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z PFRON w 2016 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 
od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Rada powiatu zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 roku   prawo o ruchu 
drogowym (Dz. U. z 2012 r., poz. 1137 z późn. zm.) ustala corocznie w drodze uchwały, 
wysokość opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz 
wysokość kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu.  
Na każdy rok kalendarzowy minister właściwy do spraw finansów publicznych ogłasza, w 
drodze obwieszczenia, w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej "Monitor Polski" 
maksymalne stawki opłat. Proponowane stawki opłat są za holowanie niższe od uchwalonych 
w zeszłym roku (uchwała w załączeniu) od 1zł do 13 zł w zależności od rodzaju pojazdu, zaś 
za parkowanie równe lub w dwóch przypadkach niższe o 1 zł. W 2016 roku usunięto z drogi 
19  pojazdów, z których 16 zostało odebranych przez właścicieli.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII.148.2016 w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi              
i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 
odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu  została podjęta – stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
statku lub innych obiektów pływających.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W dniu 01 stycznia 2012 r. weszła  w życie ustawa z dnia 18 sierpnia 2011 r.  
o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych (Dz. U. z 2016 r. poz. 656). 
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Ustawa ta stanowi, że usuwanie statków i innych obiektów pływających z obszarów wodnych 
położonych na terenie powiatu oraz prowadzenie strzeżonego portu lub przystani lub 
parkingu strzeżonego należy do zadań własnych powiatu. Starosta realizuje te zadania przy 
pomocy powiatowych jednostek organizacyjnych lub powierza ich wykonanie zgodnie 
z przepisami ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. – Prawo zamówień publicznych (Dz. U. 
z 2015 r., poz. 2164). Opłaty za usunięcie i przechowywanie statków i innych obiektów 
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu giżyckiego stanowią 
dochód własny powiatu. Wysokość tych opłat ustala corocznie Rada Powiatu w drodze 
uchwały na podstawie art. 31 ust. 1 ustawy z dnia 18 sierpnia 2011 r. o bezpieczeństwie osób 
przebywających na obszarach wodnych (Dz. U. z 2016 r. poz. 656). 
Wysokość tych opłat  nie może być wyższa niż maksymalna kwota opłat wskazana w art. 31 
ust. 2 ww. ustawy. Maksymalne stawki opłat ulegają corocznej zmianie na następny rok 
kalendarzowy   w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług 
konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, 
w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. Na każdy rok kalendarzowy 
Minister Finansów ogłasza w drodze obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym 
Rzeczypospolitej Polskiej ,,Monitor Polski’’ maksymalne stawki opłat za usunięcie 
i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających. Stawki za rok 2017 r. zostały 
określone  w Obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 12 sierpnia 2016 r. w sprawie 
maksymalnych opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających w 2017 r. (M. P. z 2016 r. poz. 795) opublikowanym w dniu 16 sierpnia 2016 r.  
Zaproponowano stawki maksymalne, ze względów ekonomicznych aby pokryć ponoszone 
koszty.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII.149.2016 w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
statku lub innych obiektów pływających została podjęta – stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu.  
 
Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2016 – 2029. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiany uchwały w sprawie WPF spowodowane są aktualizacją załącznika dotyczącego 
przedsięwzięć w zakresie wprowadzenia nowego zadania inwestycyjnego pn. „Podniesienie 
poziomu bezpieczeństwa osób zagrożonych chorobami zakaźnymi, w szczególności 
przenoszonymi przez kleszcze, na obszarze WJM oraz podniesienie standardów leczenia 
chorób zakaźnych poprzez rozbudowę oddziału zakaźnego szpitala powiatowego w Giżycku 
w celu poprawy warunków leczenia pacjentów z terenu Wielkich Jezior Mazurskich i całego 
województwa warmińsko-mazurskiego”. Zmiana ta odbywa się w związku z przewidywanym 
ogłoszeniem przez Marszałka Województwa W-M konkursu w zakresie poddziałania 9.1.1 
Rozwój specjalistycznych usług medycznych (infrastruktura ochrony zdrowia) oraz 
bezwzględnym wymogiem posiadania dokumentacji technicznej do wniosku. Planowany 
termin ogłoszenia konkursu – grudzień 2016. Planowany termin upływu składania wniosków 
– koniec stycznia 2017. Dlatego konieczne jest ogłoszenie zapytania ofertowego w tej 
sprawie (do 30 tys. euro). Realizacja projektu planowana jest wstępnie na lata 2017-2020. 
Wartość projektu ogółem: 6 mln. zł, dofinansowanie ma wynieść 85% (od kwoty 5 mln zł – 
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pozostały 1 mln musiałby zostać sfinansowany ze środków własnych powiatu lub z innych 
dostępnych źródeł np. funduszu ochrony środowiska czy innych funduszy europejskich). 
Dokumentacja techniczna będzie kwalifikowanym kosztem inwestycyjnym i zapisy o tym 
zobowiązaniu muszą znaleźć się w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Giżyckiego. 
Wprowadza się także zapisy dotyczące pomocy dla Gmin: Giżycko i Ryn na dofinansowanie 
zadań drogowych, zgodnie z podjętymi na sesji w sierpniu 2016 r. uchwałami w sprawie 
wyrażenia zgody na współdziałanie w zakresie dofinansowania następujących zadań 
inwestycyjnych: 

1.  „Przebudowa dr. gm. nr 129016N – ul. Dworskiej i nr 129017N – ul. Lipowej 
w miejscowości Gajewo” – 88.000 zł dla Gminy Giżycko: 88.000 zł, 

2. „Przebudowa dr. gm. nr 130501N (ulica Hanki Sawickiej) i nr 130502N 
(ul. Mazurska) oraz dz. nr 42/1 w Rynie” - 126.000 zł dla Gminy Ryn. 

Ponadto aktualizuje się załącznik pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa” uwzględniając 
zmiany uchwały budżetowej Powiatu Giżyckiego na rok 2016, z września  2016 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – 2, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Uchwała Nr XXIII.150.2016 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2016 – 2029została podjęta – stanowi załącznik 
nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.80102,80111, 85401 – dotyczy zwiększenia planu dochodów uzyskanych przez 
Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy z tytułu refundacji z urzędu pracy wynagrodzeń 
pracownika zatrudnionego w ramach robót publicznych oraz młodocianego – w ramach 
umowy o praktyczną naukę zawodu. Dochody te przeznaczenia się na wydatki w tej jednostce 
(łącznie 12.903 zł). 
Rozdz.85202 – po analizie wykonania planu dochodów zwiększa się plan odpłatności 
mieszkańców za pobyt w Domu Pomocy Społecznej o 100.000 zł z przeznaczeniem na  
wydatki w tej jednostce. Pozwoli to zrekompensować zmniejszenie planu dotacji o kwotę 
95.433 zł dokonane decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. 
Rozdz.85407 – dotyczy zwiększenia planu dochodów uzyskanych przez Międzyszkolną Bazę 
Sportów Wodnych z tytułu odszkodowania za uszkodzone mienie i przeznaczenia ich na 
wydatki w tej jednostce. 
Rozdz.60014 – w wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego zmniejsza się plan 
wydatków na zadanie pn. „Budowa chodnika przy dr.pow.1738N w m. Kruklanki” i – w 
konsekwencji – planowane dofinansowanie z Nadleśnictwa Borki (zmniejszenie o 7.875 zł). 
Wydatki: 
Rozdz.75020 – dotyczy wprowadzenia do realizacji nowego zadania pn. „Przyłączenie 
budynku przy ul. Staszica do sieci c.o.”. Środki na ten cel pochodzą ze zmniejszenia planu 
w rozdz.85204 na sfinansowanie programu pn. „Asystent rodziny i koordynator rodzinnej 
pieczy zastępczej” (na to zadanie przyznana została dotacja celowa). 
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Rozdz.80102, 85404 – dokonuje się przesunięć w planie wydatków Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego między rozdziałami i działami klasyfikacji budżetowej w celu 
zabezpieczenia środków na opłacenie godzin ponadwymiarowych specjalistów terapii 
wczesnego wspomagania rozwoju dziecka. 
Rozdz.85407 – w związku z niewystarczającymi środkami w § 4210 zwiększenia plan 
wydatków o kwotę 5.000 zł z przeznaczeniem na zakup opału i paliwa w Międzyszkolnej 
Bazie Sportów Wodnych. Na ten cel przesuwa się nadwyżkę środków z rozdz.80120.  
Rozdz. 85421 - w związku z niedoszacowaniem planu na wynagrodzenia osobowe 
w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii zwiększa się § 4010 o kwotę 110.000 zł . Na ten cel 
przesuwa się nadwyżki środków powstałe w rozdz.80130 (80.000 zł) i w rozdz.85410  
(30.000 zł. 
Ponadto: 
W załączniku nr 3: Zadania inwestycyjne (roczne i wieloletnie) przewidziane do realizacji 
w 2016 r. po zmianach (w zł) dokonuje się zmiany nazwy zadania określonego w poz.15 
(było: „Przebudowa zatoki autobusowej przy dr. pow. w m. Zielony Gaj” ma być: 
„Przebudowa odcinka dr. pow. Nr 1825N w m. Zielony Gaj” 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Edukacji Kultury i Sportu oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – 2, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Uchwała Nr XXIII.151.2016 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 
2016 została podjęta – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Ad. 21. Sprawy różne. 
E. Ostrowska pogratulowała Dyrektorce Domu Pomocy Społecznej P. Lucynie Pietranis za 
zorganizowanie imprezy integracyjnej dla pensjonariuszy DPS-ów  współpracujących 
z giżyckim DPS w naszym ośrodku „Zofiówka” w Rynie, radna stwierdziła, że jest pod 
wrażeniem organizacji i przebiegu imprezy, w której uczestniczyła wespół z  radnym S. 
Bojarskim. 
S. Bojarski powiedział, że jako mieszkaniec gminy  Ryn uczestniczył w sesji tejże gminy, 
aby dowiedzieć się dlaczego Rada i Burmistrz wycofał wpłatę kwoty 10 tys. zł, która była 
zadeklarowana na szpital giżycki, podczas gdy wszystkie gminy wpłaciły. Dodał, że w tym 
czasie nastąpiła zmiana na stanowisku przewodniczącego rady.  
Radny zabrał na sesji głos w tej sprawie. Burmistrz odpowiedział, że rozmawiał z Izbą 
Obrachunkowa w Olsztynie, która nakazała się wstrzymać, ponieważ w przyszłości będą 
zmiany w finansowaniu szpitali. Radny miejski wywołał temat budynku w Sterławkach. 
Ten budynek niszczeje, na pytanie S. Bojarskiego dlaczego, Burmistrz odpowiedział, że czeka 
na jego sprzedaż. Byliśmy w tamtej kadencji ze Starostą Drzażdżewskim i Przewodniczącą 
Rady P. Kralkowską u Burmistrza Rynu w sprawie budynku w Sterławkach Wielkich dla 
potrzeb Chorych na Alzheimera, miał być  sprzedany nam za symboliczną złotówkę, a nie 
było mowy o użyczeniu, gdyż wówczas nie można inwestować.  
S. Bojarski dodał, iż w dniu dzisiejszym o 13.00  odbył - na temat współpracy obu rad -  
spotkanie  z Przewodniczącym Rady w Rynie  który zadeklarował współpracę, radny ma 
nadzieję, że się ona pomyślnie ułoży dla dobra społeczeństwa jednego powiatu, szpitala. 
Część radnych ryńskich powiedziała, że zbierano już na szpital, ale te pieniądze zostały 
przeznaczone zostały na inny cel, nie na szpital. Powinniśmy nawiązywać kontakty i działać 
dla dobra wspólnego. 
Podziękował za spotkanie  radnych powiatowych w Zofiówce.  
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H. Sarul  powiedziała, że sprawy szpitala nie idą w dobrym kierunku. Postawiła wniosek, 
żeby Przewodnicząca Rady zorganizowała spotkanie radnych z udziałem Zarządu i np. 
syndyka, aby porozmawiać o sytuacji szpitala, która przerosła możliwości Zarządu. Byłaby to 
debata na temat, spotkanie robocze,  może Starosta skorzystał by z potencjału radnych. Radna 
zwróciła się do Starosty z przypomnieniem sentencji, że nie jest grzechem popełniać błędy, 
ale grzechem jest się do grzechu nie przyznać i nie naprawić. 
J. Łożyński przeprosił członków Komisji Edukacji za zaproponowane na komisji zmiany 
planu pracy dotyczące naboru i strategii naboru do szkół na grudzień, tę tematykę Komisja 
omówi w październiku, poprosił członków Komisji o przygotowanie koncepcji. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, że Wydział Spraw Obywatelskich przygotuje 
materiał informacyjny i analizę finansową działania szpitala, jego poprawy finansowej. 
E. Ostrowska poparła wniosek radnej H. Sarul o zorganizowanie spotkania radnych, nie 
tylko na temat szpitala, ale innych spraw. Wspomniała o wcześniejszym pomyśle 
zorganizowania takiego spotkania z Radą Miejską. 
S. Bojarski powiedział, że wychował się w rodzinie o wielkiej przyjaźni, gdzie każdy dialog 
przynosił owoce. A u nas sprawy nas nurtujące odkładane są na półkę. Radny powiedział, że 
zdecydowanie nawołuje, aby się spotykać. 
J. Łożyński powiedział, że radnym przekazano listę sprzętu, jaki potrzebuje zakupić szpital, 
wczoraj uczestniczył w posiedzeniu  Rady Miejskiej,  gdzie Burmistrz poruszył tę sprawę 
i zobaczył, że Rada Miejska jest pozytywnie  nastawiona do tego tematu i z wielkim 
prawdopodobieństwem ten sprzęt będzie zakupiony w przyszłym roku. Jest to jaskółka, która 
wróży dobrze na przyszłość. 
M. Drzażdżewski powiedział, że propozycja ze strony gmin wyszła korzystniejsza niż 
zaproponował. Będzie rozmawiał z Burmistrzem Rynu, bo to on podejmuje decyzje o zmiany 
w budżecie i to przede wszystkim musi być przekonany do celu, jako uchwałodawca.  
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  poruszyła trzy sprawy: 

1) Zapoznała zebranych z pismem z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego  
z Departamentu Ochrony  Zabytków na temat dotacji, jakiej Minister udzielił Gminie 
Miejskiej Giżycko w wysokości 251.844,05 zł na pokrycie kosztów zadania 
konserwatorskiego Twierdzy Boyen (pismo znajduje się w teczce korespondencji 
Przewodniczącej Rady Powiatu). 

2) Zapoznała zebranych z pismem Burmistrza Miasta i Gminy Ryn dotyczącym 
wystąpienia radnego S. Bojarskiego na sesji Rady Miejskiej w Rynie (pismo znajduje 
się w teczce korespondencji Przewodniczącej Rady Powiatu). 
Przypomniała Radnym, że Radę reprezentuje Radny tylko w przypadkach, kiedy 
posiada stosowne upoważnienie uchwałą Rady. Niedopuszczalnym jest 
przedstawianie stanowisk, opinii czy decyzji w imieniu Rady bez właściwego 
upoważnienia. Radny wówczas może i powinien  wypowiadać się tylko i wyłącznie 
w swoim własnym imieniu. Wiceprzewodniczący nie posiadał upoważnienia do 
wypowiadania się w imieniu Rady na wspomnianej sesji. 

3) Spotkania wspólnego Rady Powiatu z Radą Miejską w Giżycku, rozmawiała 
nieformalnie z Przewodniczącym R. Błoszko, ale wg niego było to przedwczesne. 
Najpierw musimy spotkać się sami i merytorycznie przygotować. 

4) Spotkanie radnych odbędzie się w przyszłym tygodniu, zaraz po otrzymaniu 
materiałów analitycznych od Naczelnika K. Paternogi, które mają trafić do Biura 
Rady do piątku. 

S. Bojarski powiedział, że jako oskarżony przez Burmistrza chce zgłosić wyjaśnienia – 
często jeździ do Kronowa i stwierdza, że droga powiatowa od strony Kronowa jest 
w kiepskim stanie, niesamowicie połamana. Ta droga jest jednocześnie drogą do Grzybowa, 
z której przed lasem do Grzybowa skręca się w prawo do Sterławek, jest to 1 km 100 m i  to 
jest droga gminna, której Burmistrz nie remontuje, a już trzy kadencje obiecuje, że 
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wyremontuje. Radny zwrócił więc uwagę Burmistrzowi, że dopomina się o drogi powiatowe, 
a sam nie robi drogi gminnej do Grzybowa.  
Radny powiedział, że to Burmistrz wywołał ten temat, tak więc serdecznie przeprasza. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 22. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.40 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  


